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P R O T O K Ó Ł  NR LVIII/23 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna 115 A  

Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 27 lutego 2023 roku 

czas trwania od 1500 do 1633 

  

W obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Otwarci LVIII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie poinformował, 

że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad są udostępniane w 

Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz na specjalnej platformie: 

radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznacznaz wyrażeniem zgody na 

upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrza 

Dobiegniewa, gościa specjalnego Panią Poseł na Sejm Rzeczpospolitej Panią Elżbietę Płonkę, 

Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika Gminy,  

członka powiatu  Pana Tadeusza Bednarczuka, Panią Agnieszkę Walendzik Prezesa PUK 

Komunalni, Panią Marlenę Pawłowską Dyrektora Usług Wspólnych, Panią Agnieszkę 

Żendełek Dyrektora Przedszkola, Panią Barbarę Kusal Dyrektora Żłobka Miejskiego, Panią 

Sabinę Jóźwiak Dyrektor  Centrum Kultury, Panią Elżbietę Moś Dyrektora  Gminnego 

Zespołu Szkól w Dobiegniewie, Panie, Panów  Sołtysów i  Panie, Panów  radnych, 

kierowników jednostek podległych w Gminie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie zweryfikował kworum. Szczegóły zawarte 

zostały na poniższej liście obecności: 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

2 Joanna Grabia TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 
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3 Bartosz Jabłoński TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

4 Jolanta Kadler TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

5 Zbigniew Kołodziej TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

6 Marek Kowalczyk TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

9 Andrzej Muszyński TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

11 Andrzej Świątkowski TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

12 Leszek Wieczór TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

15 Urszula Woszczyk TAK • 27.02.2023 15:07 Obecny 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji i wnioskował o wprowadzenie do punktu 8 porządku obrad podpunkt: 8.2  

8.2 Uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki.  

Głosowanie w sprawie: Dodanie punktu do porządku obrad 8.2: Uchwała w sprawie niewyrażenia 

zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.02.202315:07 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
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Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 27.02.2023 15:07 

2 Joanna Grabia Za 27.02.2023 15:07 

3 Bartosz Jabłoński Za 27.02.2023 15:07 

4 Jolanta Kadler Za 27.02.2023 15:08 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.02.2023 15:07 

6 Marek Kowalczyk Za 27.02.2023 15:07 

7 Paweł Łysiak Za 27.02.2023 15:07 

8 Dariusz Majowicz Za 27.02.2023 15:07 

9 Andrzej Muszyński Za 27.02.2023 15:07 

10 Bernard Szyrwiński Za 27.02.2023 15:08 

11 Andrzej Świątkowski Za 27.02.2023 15:07 

12 Leszek Wieczór Za 27.02.2023 15:07 

13 Marzena Wierzbicka Za 27.02.2023 15:08 

14 Waldemar Wołyniec Za 27.02.2023 15:07 

15 Urszula Woszczyk Za 27.02.2023 15:07 

 

Głosowanie w sprawie: Dodanie punktu do porządku obrad 8.3: Uchwała w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXV/210/21 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Dobiegniew.   

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.02.2023 15:09 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
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Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 27.02.2023 15:10 

2 Joanna Grabia Za 27.02.2023 15:10 

3 Bartosz Jabłoński Za 27.02.2023 15:09 

4 Jolanta Kadler Za 27.02.2023 15:10 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.02.2023 15:10 

6 Marek Kowalczyk Za 27.02.2023 15:10 

7 Paweł Łysiak Za 27.02.2023 15:09 

8 Dariusz Majowicz Za 27.02.2023 15:10 

9 Andrzej Muszyński Za 27.02.2023 15:10 

10 Bernard Szyrwiński Za 27.02.2023 15:10 

11 Andrzej Świątkowski Za 27.02.2023 15:07 

12 Leszek Wieczór Za 27.02.2023 15:10 

13 Marzena Wierzbicka Za 27.02.2023 15:10 

14 Waldemar Wołyniec Za 27.02.2023 15:10 

15 Urszula Woszczyk Za 27.02.2023 15:10 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Przejęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.02.2023 15:11 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 27.02.2023 15:11 
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2 Joanna Grabia Za 27.02.2023 15:11 

3 Bartosz Jabłoński Za 27.02.2023 15:11 

4 Jolanta Kadler Za 27.02.2023 15:11 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.02.2023 15:11 

6 Marek Kowalczyk Za 27.02.2023 15:11 

7 Paweł Łysiak Za 27.02.2023 15:11 

8 Dariusz Majowicz Za 27.02.2023 15:11 

9 Andrzej Muszyński Za 27.02.2023 15:11 

10 Bernard Szyrwiński Za 27.02.2023 15:11 

11 Andrzej Świątkowski Za 27.02.2023 15:11 

12 Leszek Wieczór Za 27.02.2023 15:11 

13 Marzena Wierzbicka Za 27.02.2023 15:11 

14 Waldemar Wołyniec Za 27.02.2023 15:11 

15 Urszula Woszczyk Za 27.02.2023 15:11 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Burmistrza Dobiegniewa między sesjami.  

4. Wnioski i zapytania. 

5. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi i Narkomanii za 2022 rok.  

6. Informacja z Niepublicznego Ośrodka Zdrowia na temat zabezpieczenia usług medycznych 

i specjalistycznych dla mieszkańców Miasta i Gminy Dobiegniew.  

7. Informacja na temat działalności pielęgniarek środowiskowych i innych podmiotów 

sprawujących usługi medyczne.  

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8.1. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok.  

8.2. Uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki.  
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8.3. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/210/21 Rady Miejskiej w 

Dobiegniewie z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Dobiegniew. 

9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

10. Komunikaty. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.3. Pani Burmistrz Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa przedstawiła informację o 

działalności Burmistrza między sesjami.  

✓ Dnia 31 stycznia odbyło się spotkanie w Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie gościłam 

Pana Prezesa Mariana Żołyniak, który jest Prezesem Polskiej Spółki Gazowniczej 

wspólnie z Panem Dyrektorem Oddziału Gorzowskiego Panem Mariuszem 

Korabiowskim rozmawialiśmy na temat gazyfikacji Dobiegniewa, podłączenia też  

Domu Pomocy Społecznej do sieci gazowniczej, który jest zlokalizowany  na terenie 

miasta Dobiegniewa. Tego samego dnia odbyło się Walne Zgromadzenie Klubu 

Sportowego ,,Błękitni Dobiegniew”., i na nową kadencję wybrano władze klubu. 

Prezesem Klubu został Pan Zbigniew Gacki, Wiceprezesem Dariusz Grzybowski, 

Sekretarzem Dariusz Kosowski, Skarbnikiem Grzegorz Sitkiewicz, całemu zarządowi 

serdecznie gratuluję.  

✓ Dnia 3 lutego uczestniczyłam w Radzie Budowy, która dotyczy modernizacji 

oczyszczalni ścieków w Dobiegniewie. 

✓ Dnia 6 lutego gościłam właściciela Firmy ProPostero, to jest właściciel, który posiada 

na terenie Gminy Dobiegniew w obrębie Słonów działkę, który planuje za pomocą 

inwestora budowę biogazowni rolniczej , chciałam przytoczyć parę faktów odnośnie 

tej budowy .W 2022 roku odbyło się spotkanie miejscowości Słonów gdzie 

mieszkańcy wyrazili stanowczy protest do takiej inwestycji na terenie Gminy 

Dobiegniew, ale teraz parę faktów. W 2013 roku Rada Miejska przyjęła uchwałę do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Dobiegniew. W 2013 roku Burmistrz Dobiegniewa podpisał decyzję środowiskową 

polegająca na budowie biogazowni rolniczej o mocy 2 mega bata w Słonowie. W 

2014 roku Rada Miejska podjęła uchwałę o sporządzeniu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na tą działkę w Słonowie. W 2015 roku 2 września 

Firma uzyskała pozwolenie na budowę biogazowni rolniczej do 1 mega bata, po 

konsultacjach społecznych w Słonowie wysłałam pismo do powiatowego inspektora 

nadzoru budowlanego w przedmiocie wygaśnięcia decyzji pozwolenia na budowę. 27 
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września 2020 roku otrzymałam odpowiedź inspektora nadzoru budowlanego z 

Drezdenka, że nie widzi on podstaw do wszczęcia postępowania w sprawie 

wygaszenia pozwolenia na budowę czyli pozwolenie na budowę ma swoją moc. 

Sprawy, które dotyczą tego roku, spotkałam się z właścicielem działki i spotkałam się 

z potencjalnym inwestorem, który ma zamiar wybudować biogazownię rolnicza w 

Słonowie do 1 mega bata i tutaj wysłałam swoje stanowisko 9 grudnia 2022 roku, 

które ściśle określa protest niezadowolonych mieszkańców z racji usytuowania takiej 

inwestycji na terenie Gminy Dobiegniew. 19 grudnia stanowisko tej samej treści 

podpisane przez wszystkich Radnych Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 14 lutego 2022 

roku inwestor otrzymał te stanowiska. 10 lutego wysłałam pismo do inspektora 

nadzoru budowlanego i nie wyraziłam zgody na zjazd z drogi publicznej na działkę 

inwestora co za pomocą Burmistrza Dobiegniewa inwestor skierował sprawę jako 

właściciel działki do Samorządowego Kolegium Odwoławczego , między czasie 

spotkałam się z Panią Sołtys Sołectwa Słonów  gdzie mieszkańcy w podpisach 

wyrazili swój sprzeciw jeżeli chodzi o tą inwestycję , a działka została sprzedana 

inwestorowi 28 września 2022 roku. Pismo z podpisami mieszkańców wysyłam do 

Pana Starosty powiatu strzelecko-drezdeneckiego i do Radnych powiatu strzelecko-

drezdeneckiego. 

✓ Dnia 8 lutego odbyłam spotkanie w Pałacu Mierzęcin z nową Panią Dyrektor 

rozmawialiśmy na temat współpracy między Gmina , a firmą Novol.  

✓ Dnia 10 lutego w siedzibie Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze podpisałam umowę o dofinansowanie 

programu ,,Ciepłe Mieszkanie”. To jest kwota ponad 400 tys. złotych , która Gmina 

Dobiegniew otrzymuje na składane wnioski mieszkańców, dotyczy to przede 

wszystkim mieszańców Gdańska 29 i 30 . 

✓ Dnia 11 lutego odbyły się spotkania sprawozdawcze OSP w Chomętowie, Osieku i 

Mierzęcinie. 

✓ Dnia 13 lutego odbyła się wideokonferencja z Panem Wojewodą Lubuskim Panem 

Władysławem Dajczakiem, która  dotyczyła ptasiej grypy i wszystkich procedur, które 

z tą ptasią grypą są związane.  

✓ Dnia 15 lutego spotkałam się z kadrą, która uczestniczy w projekcie przebudowa i 

rozbudowa Muzeum Woldenberczyków w Dobiegniewie, ciągle czekamy na aneks to 

umowy , ponieważ tam mamy jeszcze 500 tysięcy w tym projekcie do wydatkowania i 

czas, który będzie nam określony to jest czerwiec 2023 roku. Tego samego dnia w 
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Sołectwie Radęcin odbyły się wybory, Sołtysem  na  następną czteroletnią kadencje 

została Pani Marta Szymoniak. 

✓ Dnia 16 lutego w Sołectwie Chomętowo Sołtysem została wybrana Pani Izabela 

Sztejka. 

✓ Dnia 18 lutego odbył się Bal Rady Rodziców. Tradycja w naszej Gminie jest , że 

zawsze co roku Rada Rodziców organizuje Bal Charytatywny na którym zbiera od 

uczestników tego tego balu dofinansowania do swoich projektów . Bardzo serdecznie 

chciałam podziękować wszystkim rodzicom, którzy byli zaangażowani w organizację 

tego balu, Przewodniczącej Rady Rodziców Natalii Burdz , ale wielkie podziękowania 

dla Ani naszej Sołtys Ługów bo to u niej się wszystko wydarzało. 

✓ Dnia 20 lutego spotkałam się z Członkiem Zarządu Powiatu Strzelecko-

Drezdeneckiego Panem Leszkiem Walochem gdzie rozmawialiśmy na temat 

inwestycji , które planuje powiat czyli przebudowę ulicy Mickiewicza , rozbudowa 

Domu Pomocy Społecznej, ale także droga od Słowina do Radachowa. Informowałam 

go o tej inwestycji w Słonowie, bo wszystkie dokumenty, które były wówczas 

podpisane to za kadencji Burmistrza Walocha.   Tego samego dnia odbyły się komisja 

Rady Miejskiej Finansowo – Gospodarcza oraz Komisja Rewizyjna , a później było 

przemiłe spotkanie z Rodzicami uczniów Gminnego Zespołu Szkół ośmioklasistami , 

którzy sa przed wyborem nowej szkoły. Wspólnie z Panią dyrektor Elżbietą Moś , 

bardzo serdecznie dziękuję przekonywałyśmy , aby dzieci pozostały w naszej szkole.   

✓ Dnia 21 lutego odbyło się w formie wideokonferencji spotkanie komisji oceny 

przedsięwzięć inwestycyjnych przy Generalnym Dyrektorze Dróg Krajowych i 

Autostrad . Przedsięwzięcie pod nazwą budowa obwodnicy w miejscowości 

Dobiegniew w ciągu drogi krajowej nr 22. Na posiedzeniu zostało rozpatrzone 

studium techniczno-ekonomiczne środowiskowe z dokumentami sekcji programowej 

wraz z materiałami przygotowanej do decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach w 

ramach tej decyzji Burmistrz przeprowadza konsultacje, na pewno takie konsultacje 

przeprowadzimy, aby mieszkańcom przedstawić wybrany wariant obwodnicy 

Dobiegniewa, południowy wariant , który będzie w przyszłości realizowany. Tego 

samego dnia uczestniczyłam w Starym Kurowie w Zarządzie Celowego Związku 

SGO5 , odbyła się też Komisja Oświatowa Rady Miejskiej w Dobiegniewie i także 

Rada Budowy Ośrodka Zdrowia. 

✓ Dnia 22 lutego odbyła się rada oceniająca wnioski w Rybackiej Lokalnej Grupie 

Działania Pojezierze Dobiegniewskie, ale też odbyło się w Domu Pomocy Społecznej 
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z Włodarzami i Panem Starostą gdzie Pani Dyrektor przedstawiała nam kalkulację 

kosztów opieki nad osobami przebywającymi w Domu Pomocy Społecznej. 

✓ Dnia 24 lutego spotkanie Centrum Wparcia Doradczego to jest ten pilotaż 

ministerialny, który dofinansowuje Partnerstwa, my takie Partnerstwo stworzyliśmy 

Powiat Strzelecko-Drezdenecki, Drezdenko, Dobiegniew, Stare Kurowo i Zwierzyn, 

jako burmistrz Dobiegniewa jestem Liderem tego Partnerstwa i w ramach tego 

Partnerstwa przygotowujemy teraz dokumentację, które pozwolą nam aplikowanie do 

nowej perspektywy środków unijnych . Tego samego dnia odbyło się spotkanie z 

panem Starostą, Wicestarostą naszego powiatu z pracownikami powiatu i 

rozmawialiśmy o przebudowie ulicy Słowackiego i Asnyka gdyż mamy pełne koszty , 

a to jest inwestycja wspólna zarazem ulica Mickiewicza jak i Słowackiego  i Asnyka. 

✓ Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa przedstawiał zakres inwestycji w 2023 

roku. 

✓   Przebudowa drogi gminnej w Chrapowie dofinansowanie od Wojewody Lubuskiego  

kwota ponad  900  tys. złotych , 

✓ Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Sarbinowo , 

✓ Ogłaszamy przetarg na przebudowę, rozbudowę ulicy Słowackiego i Asnyka w 

Dobiegniewie, rozbudowa ulicy Dąbrowskiego to są fundusze z Polskiego Ładu,  

✓ Przebudowa ulicy Nadbrzeżnej i Partyzanckiej i drogi do miejscowości Derkacze to 

jest na razie dokumentacja plus dokumentacja do drogi do miejscowości Sławica, 

✓ Zakupujemy, jak co roku przystanki autobusowe , inwestycja , która trwa to jest 

termomodernizacja przebudowa oraz przystosowanie budynków użyteczności 

publicznej czyli Ośrodek Zdrowia dla osób niepełnosprawnych , to jest nasza 

inwestycja strategiczna gdzie otrzymaliśmy wsparcie w wysokości cztery miliony 

sześćset piętnaście tysięcy , która jest zrealizowana i mamy nadzieję ,że ukończymy ja 

w kwietniu w przyszłym roku, 

✓ Modernizacja kotłowni w budynku Urzędu Miejskiego, planujemy na razie 

dokumentacje, chcemy zmienić ogrzewanie węglowe na gazowe, 

✓ Budowa Remizy Strażackiej ze świetlica w miejscowości Mierzęcin, kwoty 

dofinansowania dwa miliony czterysta, jesteśmy gotowi do ogłoszenia przetargu, w 

tym przetargu umieszczamy drogę, o której wnioskuje pani Sołtys z Mierzęcina  do 

świetlicy wzdłuż Pałacu Mierzęcin, 

✓ Modernizacja oczyszczalni ścieków w Dobiegniewie, sztandarowa inwestycja Gminy 

Dobiegniew wraz ze stacją uzdatniania wody i budową kanalizacji sanitarnej w 

Grąsach, inwestycja, której kwota całkowita wynosi trzydzieści dziewięć milionów i 
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to jest dzięki dofinansowaniu z Polskiego Ładu na trzynaście milionów , jako jedyni z 

województwa lubuskiego otrzymaliśmy takie wsparcie na to zadanie. Otrzymaliśmy 

wsparcie z naszego programu operacyjnego Lubuskie, przebiega ona terminowo, 

planowo co dwa tygodnie są Rady Budowy, niebawem zostanie ukończona 

kanalizacja w Grąsach otrzymaliśmy już pozwolenie na budowę stacji uzdatniania 

wody w Dobiegniewie, wykonawca wykonuje wszystko zgodnie z założonym 

harmonogramem, 

✓ Przebudowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej to zadanie, które wykonaliśmy na 

ulicy Mickiewicza tak, aby to zadnie w pełni było wykonane i tu przeznaczyliśmy już   

na to zadnie nasz wkład własny czterdzieści osiem tysięcy dziewięćset osiemnaście 

złoty przetarg został ogłoszony , 

✓ Budowa rozbudowa sieci wodno-kanalizacyjnej wraz z oczyszczalnią ścieków w 

miejscowości Wołogoszcz, Gminna Dobiegniew kwota przeznaczona dla 

Dobiegniewa na całość inwestycji to jest dwa miliony siedemset osiemdziesiąt cztery 

złote , cały czas pracujemy nad wymianą lokalnych źródeł ciepła , to są modernizacje 

naszych kotłowni będziemy mieli w pełni ukończona dokumentację na kotłownie przy 

ulicy Szkolnej , niebawem spotkam się z mieszkańcami Gdańska 29 i 30 , aby ustalić 

dalszą realizację tego projektu. 

✓ Budżet Obywatelski sto tysięcy przeznaczone , który się cieszył w tym roku 

niesamowitym powodzeniem 16 wniosków w tym roku na kwotę prawie czterysta 

tysięcy  , także w końcu mieszkańcy zaczną decydować o swoich małych , wielkich 

projektach co nas oczywiście bardzo cieszy. To inwestycje, które planujemy i 

realizujemy w tym roku. 

Następnie Przewodniczący Rady Pan Marek Kowalczyk jeszcze raz przywitał Panią 

poseł Elżbietę Płonkę i oddał głos członkom Rady Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

przewodniczącemu  Bartoszowi  Jabłońskiemu. 

Bartosz Jabłoński - Radny w imieniu Rady Miejskiej w Dobiegniewie oraz w imieniu 

Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości, który był inicjatorem tego spotkania 

serdecznie powitać na ziemi dobiegniewskiej Panią Poseł Elżbietę Płonkę. To 

spotkanie dzisiejsze nie jest zupełnie przypadkowe bo my na sesji będziemy 

troszeczkę mówić o zdrowiu , a z racji tego, że jest Pani Posłanką – lekarzem mocno 

zaangażowała się w sprawę szpitala w Drezdenku to Dobiegniew jest jako również 

beneficjatem tego to jest okazja dla nas do podziękowania za karetki , tomografię , 

która jest w szpitalu , życzę wszystkim tu zgromadzonym naszym rodzinom , żeby to 

co Pani dla tego szpitala zrobiła, żeby nam się generalnie nie przydało, ale życie pisze 
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różne scenariusze, różnie bywa niech to będzie to jest wartość dodana. Jest pani dzisiaj 

w Gminie Dobiegniew w Gminie, która jest niejako liderem w pozyskiwaniu środków 

zewnętrznych, liderem, jeżeli chodzi o pewien proces inwestycyjny, jaki się tu 

odbywa. Nie dalej jak dwa, trzy miesiące temu mieliśmy uchwałę budżetową 

historyczną dla naszego Dobiegniewa i o dziwo w tej kadencji każda uchwała jest dla 

nas historyczna bo te budżety są finansowo przepiękne, natomiast my mamy też 

świadomość tego , że tą decyzję przy ostatnie uchwale budżetowej pewnie nie 

jednemu radnemu ręka drżała dlatego, że tymi decyzjami wpłynęliśmy też na kolejne 

miedzy innymi kadencje , czasami tak to jest ,że trzeba podejmować trudne decyzje 

my w radzie mimo ,że mamy różne poglądy polityczne to jednak w trudnych 

sytuacjach potrafimy mówić jednym głosem czego z całego serca życzę Pani żeby tam 

na górze przy tych decyzjach parlamentarnych żebyście również mówili jednym 

głosem tym bardziej, że przyszło nam żyć w strasznie dziwnych czasach, bo jeszcze 

rok temu nikt nie myślał, że za wschodnią granicą będzie trwała wojna, także 

serdecznie dziękujemy. My w Dobiegniewie borykamy się z wieloma problemami 

między innymi z demografią, która dotyczy całej Polski, ale jest coś takiego, że w 

Dobiegniewie odpływają nam młodzi ludzie nie jesteśmy w stanie zatrzymać 

wszystkich , niektórzy muszą te ambicje rozwijać i chwała im za to , niech się tak 

dzieje , ale taka wartość dodana i myślę , że to każdy radny, który tutaj jest 

zadowolony z tego i to nie każdy radny ale samorządowiec. Władza wykonawcza, 

uchwałodawcza tu nasza ,że ci ludzie którzy tu od  nas odchodzą cały czas mówią my 

tutaj wrócimy , a my tą działalnością, którą realizujemy  robimy taki obraz ,że jest do 

czego wracać oni jak wracają a to nie wstydzą się zaprosić tutaj ludzi nawet z 

zagranicy skądkolwiek, bo jest się, czym chwalić, dziękujemy za to wsparcie, liczymy 

na więcej.  

Pani Poseł Elżbieta Płonka przywitała wszystkich serdecznie na obradach , 

podziękowała za zaproszenie jest to wyjątkowy dzień ponieważ mam się czym 

pochwalić , cieszę ze szpitala Drezdeneckiego , ponieważ naprawdę  już w tej chwili 

funkcjonuje na równych  prawach i również jest przygotowany dobrze , a pewnie 

powinien jeszcze lepiej to już teraz wiem , zdradzę tajemnicę z ostatnich rozmów ,że 

jeśli chodzi o sor bardzo chętnie , ale niestety dla soru  nie uzyskaliśmy zgody  w 

Drezdenku na lądowisko nie spełnia warunków , o tym jeszcze może nie w tej 

kadencji , która trwa , ale ja się cieszę ,że Państwo możecie jako samorząd mając 

przedłużoną kadencję możecie realizować te bardzo ważne plany i bardzo ważne 

inwestycje. Cieszę się , że to co powiedział radny , że ludzie mówią ,że wrócą tutaj bo 
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wychodzą do świata żeby zdobyć pewne doświadczenia zawodowe, umiejętności i 

wrócą do Dobiegniewa, ponieważ jest piękny, często wyjeżdżałam z Dobiegniewa  do 

Warszawy w świat ,ale żali mi trochę , że nie mogą się tu zatrzymywać ekspresy. Jest 

tyle inwestycji w Gminie Dobiegniew, tyle planów i tyle możliwości. Ja reprezentuje 

rząd Prawa i Sprawiedliwości i chcę powiedzieć, że pieniądze do samorządu na 

inwestycję płyną z planów z Programów Strategicznych Rządów i to jest bardzo 

dobrze, Polska w tej chwili jest silniejsza niż inne kraje przy takim działaniu 

wspierającym rządu w inwestycje poprzez różne formy finansowania i jesteśmy w 

stanie strawić czoła w tej trudnej sytuacji jaką mamy za wschodnia granicą i z powodu 

wielu uchodźców u nas jesteśmy w stanie im pomagać , obejmować opieką , 

finansować taką trudną sytuację , że u nas szukają dachu nad głową znaleźli ten dach , 

że nam pomagają odwdzięczają się nam pracując .Macie Państwo wspaniałe tereny 

turystyczne, Oflag II C Woldenberg parę lat temu jeszcze przyjeżdżali tu 

Woldenberczycy w kapeluszach z Ameryki , budowali , wspierali budowę szkoły. 

Jesteście Państwo w bardzo dobrym miejscu jako Dobiegniew dostaliście duże 

możliwości  w ostatnich latach. Pani Burmistrz jest tutaj liderem, samorządowcem w 

2021 została Pani wyróżniona w Warszawie za swoja działalność i aktywność 

samorządową –gratuluję i to, że potraficie się dogadywać to jest najważniejsze w 

Polsce w tej chwili bez względu na kolory i polityczne nasze poglądy mamy 

wspólnotę, którą musimy zbudować , wspólnotę państwową ma jedyna taką okazję 

odgrywać tą rolę bardzo dużą i wiodącą w Europie. Ważne jest dla nas , że liczymy się 

nie jesteśmy Państwem  gotowanym, podrzędnym , to że z nami różne spory toczą to 

czy Unia Europejska to tez są pewne   pomysły bo jest jak patrzycie na wojnę na 

Ukrainie i to co robi agresor to widać, że to jest nie wojna o teren , pieniądze , majątki 

, to jest wojna o naszą przyszłość. My chcemy pokazać ,ze Polska jest krajem ludzi o 

dużym doświadczeniu , my potrafimy wybaczać , pomagać, że jesteśmy otwarci na 

dialog .Cieszę się , że macie taką inwestycję jak Ośrodek Zdrowia będziecie mieli ją 

już na lata jak to zrobicie , życzę żeby szybko było to zrobione . Jeżeli chodzi o 

ochronę zdrowia jest to rzecz najcenniejsza .Gratuluję Pani Burmistrz , gratuluję 

Radzie Gminy Dobiegniew , gratuluję radnym  i tym wszystkim Państwu ,którzy się 

angażujecie , gratuluje Paniom Sołtys , życzę wszystkiego najlepszego i dziękuje za 

zaproszenie.  

Ad.4 Wnioski i zapytania. 

➢ Waldemar Grzankowski sołtys – zgłosił problem dotyczący kolejek do lekarza.  
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➢ Łysiak Paweł radny – zgłosił, żeby na następna sesję zaprosić Prezesów 

Klubów sportowych w Dobiegniewie.  

➢ Marzena Wierzbicka radna – zapytała radnego powiatowego Pana Tadeusza 

Bednarczuka o drogę do Radachowa, ze Słowina do Radęcina w związku z 

tymi tematami będzie zorganizowane spotkanie w Radęcinie w świetlicy  na 

które chciałabym Pana   zaprosić jak  również Pana radnego Walocha,  jak 

również Pana Starostę .Pismo również zostanie wysłane.  

➢ Bernard Szyrwiński radny – zapytał o świetlenie w parku od urzędu do mostu, 

do kładki oraz ulica Polna dotyczy dziur na drodze. 

 

Ad.5. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Narkomanii za 2022 rok. Radni nie mieli pytań do 

w/w sprawozdania.  

Ad.6. Informacja z Niepublicznego Ośrodka Zdrowia na temat bezpieczeństwa usług 

medycznych i specjalistycznych dla mieszkańców Miasta i Gminy Dobiegniew.  

➢ Kadler Jolanta radna – poinformowała ,ze co roku wysyłamy pismo i zapraszamy 

albo Panią Kierownik albo Panią Menadżer na spotkanie do nas udało to się cztery 

lata temu raz , a tak jak do tej pory dostajemy taki wykaz różnych usług, które są 

świadczone. Natomiast te pytania, które zadał Sołtys. Też ja chciałam zadać, ale 

nie miałam okazji. Nie pozostawimy tego tak dalej będziemy działać bo nie może 

to tak być żeby od czwartej rano stać w kolejce do lekarza. Nie przystoi to do 

obecnych czasów.  

➢ Jabłoński Bartosz radny – poinformował, ze my jako Gmina robimy bardzo dużo , 

żeby w Gminie  było dobrze popieram to co mówił Pan Waldemar co sygnalizuje 

przewodnicząca komisji Pana Jolanta. Nie wyobrażam sobie żeby na kolejne 

spotkanie ktoś z Ośrodka Zdrowia nie przyszedł.  

➢ Sylwia Łaźniewska – Burmistrz Dobiegniewa – poinformowała, że zaprosi Panią 

Menadżer na spotkanie Burmistrza i Rady Miejskiej pisemnie, telefonicznie, 

mailowo, ustalimy po dzisiejszej Radzie termin spotkania. Chodzi tu o zdrowie 

naszych mieszkańców jesteśmy od tego, żeby te usługi były wykonywane 

należycie.  

➢ Majowicz Dariusz – radny zgłosił, że wyremontujemy budynek , a nie będziemy 

mieli lekarzy, którzy będą nas leczyć.  
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Ad.7. Informacja na temat działalności pielęgniarek środowiskowych i innych podmiotów 

sprawujących usługi medyczne. Nie dostaliśmy żadnej informacji   na temat działalności 

pielęgniarek środowiskowych.  

➢ Łysiak Paweł – radnym poinformował ,że pielęgniarka Pani Czechowicza zajmuje 

się pacjentami bez zastrzeżeń , jest bardzo aktywna, pomaga ludziom.    

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał:  

➢ Ad. 8.1. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.  

➢ Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej gminy na 2022 rok. Pełne wystąpienie Skarbnika Gminy 

Dobiegniew w tej sprawie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne 

jest na stronie internetowej: https: //radni.tv/transmisja/?id=1801  (01:14:11) 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.02.2023 16:20 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 27.02.2023 16:21 

2 Joanna Grabia Za 27.02.2023 16:20 

3 Bartosz Jabłoński Za 27.02.2023 16:20 
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4 Jolanta Kadler Za 27.02.2023 16:20 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.02.2023 16:20 

6 Marek Kowalczyk Za 27.02.2023 16:20 

7 Paweł Łysiak Za 27.02.2023 16:20 

8 Dariusz Majowicz Za 27.02.2023 16:20 

9 Andrzej Muszyński Za 27.02.2023 16:20 

10 Bernard Szyrwiński Za 27.02.2023 16:20 

11 Andrzej Świątkowski Za 27.02.2023 16:20 

12 Leszek Wieczór Za 27.02.2023 16:20 

13 Marzena Wierzbicka Za 27.02.2023 16:20 

14 Waldemar Wołyniec Za 27.02.2023 16:20 

15 Urszula Woszczyk Za 27.02.2023 16:20 

 

8.2. w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

➢ Sylwia Łaźniewska – Burmistrz Dobiegniewa – poinformowała ,że stanowisko 

Sołtysów jest jednoznaczne , że nie przystępują do funduszu sołeckiego zostajemy na 

starych zasadach budżetowych.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.02.2023 16:21 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 
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Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 27.02.2023 16:22 

2 Joanna Grabia Za 27.02.2023 16:22 

3 Bartosz Jabłoński Za 27.02.2023 16:22 

4 Jolanta Kadler Za 27.02.2023 16:22 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.02.2023 16:22 

6 Marek Kowalczyk Za 27.02.2023 16:22 

7 Paweł Łysiak Za 27.02.2023 16:22 

8 Dariusz Majowicz Za 27.02.2023 16:22 

9 Andrzej Muszyński Za 27.02.2023 16:22 

10 Bernard Szyrwiński Za 27.02.2023 16:22 

11 Andrzej Świątkowski Za 27.02.2023 16:22 

12 Leszek Wieczór Za 27.02.2023 16:22 

13 Marzena Wierzbicka Za 27.02.2023 16:22 

14 Waldemar Wołyniec Za 27.02.2023 16:22 

15 Urszula Woszczyk Za 27.02.2023 16:22 
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8.3. zmiany Uchwały Nr XXV/210/21 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 26 kwietnia 

2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 1 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Dobiegniew. 

➢ Sylwia Łaźniewska – Burmistrz Dobiegniewa – poinformowała, że 26 kwietnia 2021 

roku Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego to jest plan , który obejmuje działkę Nr 9 w 

Słonowie z racji protestów mieszkańców w 2020 roku i ich apelu oto, aby zmienić 

funkcję tej działki ,czyli wykreślić biogazownię , a zostawić tylko możliwość paneli 

fotowoltaicznych , ta uchwała obliguje nas tylko do zmiany nazwy , jeżeli chodzi o 

zakres działki , funkcje wszystko zostaje bez zmian.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXV/210/21 Rady Miejskiej w Dobiegniewie 

z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 1 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Dobiegniew. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.02.2023 16:23 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 27.02.2023 16:24 

2 Joanna Grabia Za 27.02.2023 16:24 

3 Bartosz Jabłoński Za 27.02.2023 16:24 

4 Jolanta Kadler Za 27.02.2023 16:24 
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5 Zbigniew Kołodziej Za 27.02.2023 16:24 

6 Marek Kowalczyk Za 27.02.2023 16:24 

7 Paweł Łysiak Za 27.02.2023 16:24 

8 Dariusz Majowicz Za 27.02.2023 16:24 

9 Andrzej Muszyński Za 27.02.2023 16:24 

10 Bernard Szyrwiński Za 27.02.2023 16:24 

11 Andrzej Świątkowski Za 27.02.2023 16:24 

12 Leszek Wieczór Za 27.02.2023 16:24 

13 Marzena Wierzbicka Za 27.02.2023 16:24 

14 Waldemar Wołyniec Za 27.02.2023 16:24 

15 Urszula Woszczyk Za 27.02.2023 16:24 

 

Ad.9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

➢ Sylwia Łaźniewska – Burmistrz Dobiegniewa – poinformowała odnośnie zapytania 

Pana Sołtysa Grzankowskiego to mamy ustalone. Mam nadzieje , że spotkanie dojdzie 

do skutku i uzyskamy odpowiedzi na nasze pytania. Jeżeli chodzi o pytania Pana 

Łysiaka my nie mam ewidencji budynków poniemieckich ,a  Pani Prezes administruje 

tylko lokalami mieszkalnymi i socjalnymi, mamy 169 mieszkań komunalnych na 

terenie Gminy Dobiegniew. Gminna Ewidencja Zabytków tam jest wszystko zapisane 

– zapraszam do wglądu. Pan Radny Szyrwiński – Oświetlenie w parku otrzymałam tą 

informację mieszkanki z Panią kierownik Magdalena Biegańską  interweniowałyśmy  

w weekend w sobotę zostały te lampy naprawione , później znowu zgasły, później 

znowu miałam interwencję , że wieczorem nie świecą. Była Enea i naprawiła, kabel 

przerwano na inwestycji, która teraz jest realizowana na liniach kolejowych .  

➢ Agnieszka Walendzik – Prezes PUK Komunalni – poinformowała , że jeżeli chodzi o 

przyłącze ulicy Polnej właściciel tego przyłącza jest zobligowany do naprawy tej drogi 

. 

Ad.10. Komunikaty 

➢ Sylwia Łaźniewska – Burmistrz Dobiegniewa wspólnie z Panią Dyrektor Centrum 

Kultury zaprosiła na Dzień Kobiet 5 marca o godzinie 17:00 w Dobiegniewie. Dzień 

Kobiety organizuje Pani Sołtys z Rada Sołecką w Chomętowie 4 marca o godzinie 

15:30, w Osieku Pani Sołtys o 17:00, w Ługach o godzinie 18:00  i 11 marca Pan  
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Sołtys Grzankowski w Rolewicach o godzinie 17:00 i Pani Sołtys w Słonowie o 

godzinie 18:00 i Radęcin 8 marca  o godzinie 17:00. Zapraszam wszystkich Państwa 

na konkurs Poezji Obozowej 10 marca w Muzeum Woldenberczyków XX  Edycja 

Jubileuszowa . 14 marca we wtorek o godzinie 18:00 mamy spotkanie z mieszkańcami 

w Radęcinie będziemy rozmawiać o inwestycji fotowoltaika . 15 marca mamy wybory 

Rady Sołeckiej w Słonowie, 28 marca wybory Sołtysa w Głusku i 29 marca wybory 

Sołtysa w Osieku. Chciałabym podziękować za zaproszenie na dzisiejsza Sesje Pani 

Poseł Elżbiety Płonki , poruszyliśmy tematy bliskie nam wszystkim , a mianowicie 

kalkulacja i koszt pobytu osoby starszej w Domu Pomocy  Społecznej jest to bardzo 

duży wydatek dla samorządu prosiłam Panią Poseł o wsparcie systemowe w tej 

kwestii bo wydatki są bardzo duże , rozmawiałyśmy też o naszym funduszu do 

którego będziemy  składać wnioski na zabytki . 

Ad.11. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad  Przewodniczący   Rady zamknął 

LVIII sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom.  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Katarzyna Górniacka 

                                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                         wDobiegniewie 

                                                                                         /-/ Marek Kowalczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



20 
 

 

 

 


